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Dotyczy: Objęcia uczniów z Ukrainy obowiązkiem szkolnym w Gliwicach.  

 

Szanowna Pani Prezydent, 

Od 1 września 2024 roku dzieci uchodźców z Ukrainy zostaną objęte obowiązkiem nauki w polskim 

systemie oświaty. Obowiązek ten jest między innymi bezpośrednio powiązany z wypłata świadczenia 

800 plus. Zmiany te wiążą się prawdopodobnie ze zwiększeniem liczebności obecnych 

klas szkolnych, co jest zjawiskiem negatywnym oraz innymi obowiązkami dla gmin takimi jak 

zatrudnienie asystentów międzykulturowych. 

W związku z powyższym zwracamy się z prośbą o odpowiedź na poniższe pytania: 

1) Ilu dodatkowych uczniów z Ukrainy podejmie obowiązek szkolny w Gliwicach od 1 września 

bieżącego roku? 

2) Czy są szkoły w Gliwicach, gdzie przyjęcie nowych uczniów z Ukrainy spowoduje przekroczenie 

dopuszczalnego limitu uczniów w klasie? Jeśli tak to w ilu? 

3) Czy istnieje konieczność zatrudnienia w Gliwicach asystentów międzykulturowych? Jeśli tak to 

ilu? 

4) W przypadku konieczności ich zatrudnienia, z jakich źródeł zapewniono ich finansowanie? Czy 

Miasto Gliwice otrzymało środki na ich zatrudnienie? 

 

Z wyrazami szacunku 
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